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PROTOKÓŁ NR  1/2022 

Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA PŁONIA ŚMIERDNICA 

JEZIERZYCE 

 w dniu 23.01.2022 
Porządek zebrania: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Zatwierdzenie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Osiedla z 2 grudnia 

2021 r. 

4. Podsumowanie i ocena pracy Rady Osiedla w minionym 2021 roku. 

5. Omówienie i podjęcie stanowiska Rady Osiedla w sprawie pracy 

merytorycznej na rzecz mieszkańców w roku bieżącym. 

6. Uchwała nr 69/ 2022 z 26.01.22 r. - przejście RO na pracę zdalną do 28.02.22 r. 
7. Sprawy różne, wolne wnioski.  

Ad.1.. Otwarcie i stwierdzenie kworum 

Ad.2.Zebranie odbyło się w siedzibie RO przy zachowaniu  bezpiecznych odległości 

między uczestnikami zebrania. Przy wejściu do sali znajdował się płyn do dezynfekcji 

rąk i maseczki.  

Ad3.Zebranie otworzył i prowadził Przewodniczący RO.  

Stwierdzono kworum - obecnych 10 radnych na zebraniu.  Porządek zebrania przyjęty 

jednogłośnie. 

Protokół z zebrania z dnia 2 grudnia przyjęty przez Radnych jednogłośnie. 

Ad.4 Przewodniczący ocenił rok 2021 w działalności Rady Osiedla jako bardzo udany 

gospodarczo  (w roku pandemii). Mamy wybudowany piękny plac przed siedzibą Rady 

Osiedla przy ul. Pyrzyckiej 28. Został wykonany przy finansowym udziale mieszkańców 

i sponsorów  oraz osobistym członków Rady. 

Wygraliśmy projekt SBO - Rewitalizacja obiektu rekreacyjno -sportowego przy ul. 

Kołbackiej . Modernizacja będzie wykonana na kwotę 887 000 zł. 

 Poprzednie dwa lata były również wygrane, a projekty składała Ochotnicza Straż 

Pożarna Szczecin-Śmierdnica.   

Do końca 2021 roku ZBiLK nie znalazł jeszcze projektanta do realizacji projektu 

strażaków. Przeprowadzono dwa przetargi ale nie było chętnych do wykonania tego 

zadania.  
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Wielkie znaczenie dla mieszkańców to wykonane nowe nakładki asfaltowe na ul. 

Pyrzyckiej i Przyszłości za kwotę 2,5 mln zł i dużego odcinka ul. Piasecznej za ponad 

600 tys. zł. O te remonty mieszkańcy walczyli od 5 lat. 

Ad.5 Nasza dzielnica została włączona 50 lat temu w granice miasta Szczecina i  Rada 

Osiedla chce uczcić ten jubileusz festynem z udziałem magistratu.  Mamy 

zadeklarowaną przez Miasto na ten festyn kwotę 10 tyś zł.                              

Ad.6 Rada Osiedla z uwagi na V falę Covid -19 podjęła Uchwałę dotyczącą przejścia 

RO na pracę zdalną do dnia 28 02.2022r. 

Radny Sebastian Podziński pytał kiedy będą realizowane nasze projekty zgłoszone do 

magistratu. W sąsiednim osiedlu te które były zawieszone będą na wiosnę 

realizowane. 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Osiedla

     

Halina Parzych           Henryk jerzyk 


